
Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 2 maart 2021 in de raadszaal van 
het gemeentehuis.
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Afwezig:
de heer M. van der Heijden lid
 
1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering. 

2. Afsprakenlijst presidium 9 februari 2021.
De afsprakenlijst wordt vastgesteld.

3. Vaststelling voorlopige agenda raadsvergadering van 18 maart 2021.
Aan de agenda wordt het volgende onderwerp toegevoegd: Presentatie Heuvel Lieshout.
Het college wil de raad en de inwoners in de openbaarheid informeren over de stand van zaken. 
Volgende week ontvangen de raadsleden ter voorbereiding een memo met nadere informatie. 
Daarnaast vindt er aansluitend een besloten gedeelte plaats waarin het college de raad om 
advies vraagt in verband met een strategische afweging die gemaakt moet worden. Omdat 
besloten vergaderingen volgens de wet alleen in fysieke vorm mogen plaatsvinden, zal de 
raadsvergadering fysiek in de raadszaal plaatsvinden.   
De concept agenda wordt vervolgens vastgesteld. 

4. Evaluatie commissievergaderingen 23, 24 en 25 februari 2021.
Er worden enkele opmerkingen gemaakt over het feit dat de behandeling van de ingekomen 
stukken (raadsinformatiebrieven) steeds vaker uitmondt in politieke discussies. Ook wordt er 
vaker afgeweken van het onderwerp door opmerkingen die hier niet of slechts zijdelings mee te 
maken hebben. Daar is dit agendapunt niet voor bedoeld. Bij de ingekomen stukken wordt de 
mogelijkheid geboden om verhelderende vragen te stellen over de desbetreffende stukken. 
Indien de wens bestaat om bepaalde onderwerpen uitvoeriger ter discussie te stellen zouden 
deze onderwerpen als afzonderlijk agendapunt geagendeerd dienen te worden. Ook wordt 
aandacht gevraagd voor het voorkomen van dubbelingen in de vraagstelling, omdat er 
bijvoorbeeld al eerder schriftelijke vragen zijn gesteld. Schriftelijk gestelde vragen dienen op 



een eenduidige wijze te worden afgehandeld. Daarbij helpt het wel als de schriftelijke vragen 
tijdig worden ingediend.
Verder wordt opgemerkt dat de behandeling van het onderwerp Artex in de commissie 
Algemene Zaken in een minder prettige sfeer verliep als gevolg van de vraagstelling, die soms 
nogal suggestief en achterdochtig over kwam.
De burgemeester geeft aan dit beeld te herkennen. Hij benadrukt dat het de taak is van de raad 
om kritisch te zijn. Maar de gekozen benadering vanuit de partij PNL heeft hij als zeer suggestief 
ervaren. Hierdoor werd de indruk gewekt alsof de overheid achterover leunt en te weinig 
handhavend optreedt. En dat terwijl hij en het college juist zeer open en transparant zijn 
geweest over het verloop van deze kwestie in de afgelopen periode. Door middel van de 
presentatie is uitvoerig toegelicht dat de gemeentelijke overheid zich zeer toegankelijk opstelt 
en in het kader van de handhaving, op een objectieve wijze en in het algemeen belang, veel 
inzet en acties in gang zet om gehoor te geven aan de ontvangen signalen. En dat op een 
transparante wijze. Hij doet een appèl op de raadsleden om vanuit hun 
volksvertegenwoordigende rol steeds het algemeen belang als uitgangspunt te nemen. Het 
nastreven van transparant bestuur is daar een onderdeel van. Van de raad mag verwacht 
worden dat die zijn steun uitspreekt voor dit transparante proces. Hij vindt het jammer dat niet 
alle partijen zich daarover hebben uitgesproken. 

5. Evaluatie thematische raadsbijeenkomst 11 februari 2021.
De avond en de verstrekte informatie was inhoudelijk goed. Dat de avond door technische 
problemen niet gestreamd kon worden was teleurstellend. De avond is intern uitvoerig 
geëvalueerd en het ingehuurde communicatiebureau is hier ook nadrukkelijk over 
aangesproken.
 
6. Wat verder ter tafel komt.
- Naar aanleiding van de toezending van de bijgewerkte raadsplanning wordt opgemerkt dat de 

aangegeven data bij het onderwerp Omgevingsvisie mogelijk onjuist zijn omdat die nogal 
dicht op elkaar liggen. Dit wordt gecheckt. 

- Aandacht wordt gevraagd voor de evaluatie van de samenwerking met de LEV groep, nu die 
1 jaar geleden is gestart. 

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering
1. 4-6-19 Thema-avond verbeteren 

democratisch 
proces/participatie

In verband met 
Corona nu niet 
uitvoerbaar.
Inplannen 1e helft 
2021

Griffier



2. 5-11-
19

Nieuwe 
vergaderstructuur, en 
daarmee samenhangende 
aanpassing reglement van 
orde en verordening 
commissies.

De concept vergader-
structuur wordt ter 
besluit-vorming 
aangeboden op het 
moment dat het 
presidium een besluit 
heeft genomen over 
het moment van 
invoering.

Griffier

3. 2-3-21 Raadsplanning 
(omgevingsvisie)

Checken data Secretaris 
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